







Canadian Institute for Procurement and Materiel Management Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

If hyperlinks are deactivated, please access the online version at: https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/ezines-and-communications/
La version française suit...

Announcement: CIPMM Leadership Transition

We are pleased to announce that Melody Jeaurond will be serving as Interim President of CIPMM until the next AGM being held in June 2026. Melody has been part of the CIPMM family since 2016 and has held key leadership roles, including serving as Chair of CIPMM's National Workshops and as Vice President of Professional Development. She is a passionate believer in professional development, which she has consistently demonstrated through her involvement in the National and Regional Workshops and the CIPMM Mentorship Program. Her leadership, experience, and dedication will help continue the great work of CIPMM.

We would also like to express our heartfelt gratitude to Carolyn Montague, the outgoing CIPMM President, for her substantial time commitment and contributions to CIPMM over the past decade. Carolyn served in many capacities, including as Chair of the National Workshops and as Vice President. She also supported a variety of programs such as the Regional Workshops, the Breakfast Series, and partnership engagements. Since 2018, Carolyn has led CIPMM as President. Carolyn guided the organization through the challenges of the pandemic by implementing numerous virtual programs. These programs included Virtual Symposiums and the Wednesday Webinar series. Post-pandemic, she helped integrate virtual experiences into regular CIPMM programs, including the National Workshops and Symposiums. Carolyn established the successful Round Tables program in partnership with the Treasury Board of Canada Secretariat, which has now expanded to partnerships with other departments.

As CIPMM moves through this leadership transition, we remain committed to delivering exceptional, innovative, and responsive professional development content and programs.

Please join us in thanking Carolyn Montague for her dedication and achievements, and in welcoming Melody Jeaurond as Interim President.

CIPMM Board of Directors

Contact the **CIPMM Secretariat** if you have any questions or require more information.









Canadian Institute for Procurement and Materiel Management Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

Annonce : Transition à la direction de l'ICAGM

Nous sommes heureux d'annoncer que Melody Jeaurond assumera la fonction de présidente intérimaire de l'ICAGM jusqu'à la prochaine assemblée générale annuelle qui se tiendra en juin 2026. Melody fait partie de la famille de l'ICAGM depuis 2016 et a occupé des rôles clés de leadership, notamment à titre de présidente des Ateliers nationaux de l'ICAGM et de vice-présidente au développement professionnel. Elle est une fervente défenseure du perfectionnement professionnel, ce qu'elle a démontré de façon constante grâce à son engagement dans les ateliers nationaux et régionaux ainsi que dans le programme de mentorat de l'ICAGM. Son leadership, son expérience et son dévouement contribueront à poursuivre l'excellent travail de l'ICAGM.

Nous souhaitons également exprimer notre profonde gratitude à Carolyn Montague, présidente sortante de l'ICAGM, pour son engagement remarquable et ses contributions substantielles à l'organisation au cours de la dernière décennie. Carolyn a servi dans de nombreux rôles, notamment à titre de présidente des Ateliers nationaux et de vice-présidente. Elle a aussi appuyé divers programmes, tels que les ateliers régionaux, la série de déjeuners-conférences et les partenariats stratégiques. Depuis 2018, Carolyn a dirigé l'ICAGM en tant que présidente. Elle a su guider l'organisation à travers les défis de la pandémie en mettant en œuvre de nombreux programmes virtuels, dont les symposiums virtuels et la série de webinaires du mercredi. Après la pandémie, elle a facilité l'intégration des expériences virtuelles aux programmes réguliers de l'ICAGM, y compris les ateliers nationaux et les symposiums. Carolyn a également mis sur pied le programme fructueux des tables rondes, en partenariat avec le Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada, qui s'est depuis élargi à d'autres ministères.

Alors que l'ICAGM traverse cette transition de leadership, nous demeurons résolus à offrir des programmes et du contenu de perfectionnement professionnel exceptionnels, novateurs et adaptés aux besoins de notre communauté.

Nous vous invitons à vous joindre à nous pour remercier Carolyn Montague de son dévouement et de ses réalisations, et pour souhaiter la bienvenue à Melody Jeaurond à titre de présidente intérimaire.

Le conseil d'administration de l'ICAGM

Communiquez avec le **Secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou souhaitez obtenir plus de détails.







Canadian Institute of Procurement and Materiel Management | Suite 401, 1505 Laperriere Avenue | Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

<u>Unsubscribe</u> | <u>Update Profile</u> | <u>Constant Contact Data Notice</u>



Try email marketing for free today!